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   MESTNA OBČINA MARIBOR 
KRAJEVNA SKUPNOST LIMBUŠ 
               Ob Blažovnici 41 
              2341  L I M B U Š 
  telefon: 6131-200, fax: 6131-214 
    E-mail: ks.limbus@maribor.si 

 
 
 

ZAPISNIK 
 

3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Limbuš, 
ki je bila v sredo, 08. 04. 2015, ob 17.00 uri, 

v prostorih Krajevne skupnosti Limbuš, Ob Blažovnici 41. 
 
Seznam prisotnosti je sestavni del izvirnega zapisnika. 
 
Za 3. redno sejo Sveta KS Limbuš, je predsednik predlagal naslednji dnevni red: 

  
1. Otvoritev redne seje in ugotovitev sklepčnosti ter obravnava in sprejem dnevnega reda;  

2. pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta KS Limbuš;  

3. Obravnava in sprejem Poslovnik Sveta krajevne skupnosti Limbuš  

4. aktualno stanje na področju komunale v Limbušu in aktivnosti v zvezi z sklicem delnega 
zbora krajanov Limbuš. (sklep Sveta št. 18). Določiti moramo:  

- območje, s katerega vabimo krajane  

- dnevni red  

- datuma, uro in kraj zbora  

- vodjo zbora krajanov  

- ali bo zbor sprejemal kakšne sklepe, če da jih je potrebno oblikovati  

- protokol poteka zbora krajanov  

- seznam vabljenih (župan, direktor mest. uprave, vodja Urada za komunalo …)  

5. pokopališče – informacija (po sklepu Sveta KS št. 33, Šauperl - Požauko)  

6. Medgeneracijski dom – informacija (po sklepu Sveta KS št. 35, Šauperl)  

7. prispela pošta;  

8. razno.  
 
Ad. 1 Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti ter obravnava in sprejem dnevnega reda 
g. Andrej ŠAUPERL pozdravi vse prisotne. Ugotovi, da je na seji prisotnih osem članov Sveta 
KS Limbuš, zato lahko prisotni veljavno razpravljajo in sklepajo. Pove, da je g. Matjaž Tomažič 
opravičil svojo odsotnost. V sprejem poda dnevni red. 
 
Sklep št. 37: Seja je sklepčna, zato lahko prisotni veljavno razpravljajo in sklepajo. 
 
Sklep št. 38: Člani Sveta KS Limbuš soglasno potrdijo dnevni red. 
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Ad. 2 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta KS Limbuš 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim predstavi sklepe sprejete na 2. redni seji Sveta KS Limbuš. 
 
Sklep št. 39:  Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglasno potrdi zapisnik 2. redne seje Sveta KS 

Limbuš. 
 
 
Ad. 3 Obravnava in sprejem poslovnika Sveta krajevne skupnosti Limbuš 
g. Andrej ŠAUPERL  
Članom sveta pove, da so gradivo dobili z vabilom. Prisotne pozove k podaji pripomb. 
 
ga. Bernarda JEVŠNIKAR  
Predlaga, da se stavek »vendar največ polovica članov« v 64. členu briše. Opozori, da je kazalo 
napačno oštevilčeno, ter da v 69. členu manjka točka »g«. 
 
g. Andrej ŠAUPERL  
Ugotovi, da ostalih pripomb ali predlogov ni. Podane pripombe bomo upoštevali pri čistopisu in 
predlaga sprejem poslovnika. 
 
Svet Krajevne skupnosti Limbuš je soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep št. 40: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglaša, da se podane pripombe upoštevajo v 

Poslovniku Sveta krajevne skupnosti Limbuš. 
 
Sklep št. 41: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglasno potrdi in sprejme Poslovnik Krajevne 

skupnosti Limbuš 
 
 
Ad. 4 Aktualno stanje na področju komunale v Limbušu in aktivnosti v zvezi z sklicem 
delnega zbora krajanov Limbuš 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotne seznani, da je po prvem branju proračuna odreagiral. Zahteval je sestanek z g. 
Luketičem, mestnim svetnikom iz svoje stranke ter nekaj člani MO NSi Maribor. Pove, da žal 
MOM nima nobenega načrta oz. plana kako vključit sredstva za izgradnjo kanalizacije. Pove, da 
je za Limbuš predvidenih 65.000 eur za izgradnjo dvanajstih priključkov v centru Limbuša. Na 
Mestni občini Maribor je pridobil informacijo, da bi se izgradnja kanalizacijskega omrežja v 
Zaselku ob železnici reševala junija z razpisom na evropska sredstva v občini Ruše. Govoril je z 
županom občine Ruše, ki je dejal, da so pričeli komaj s pripravami in da se mora občinski svet 
Ruše šele odločiti katera izmed treh predlaganih variant je za Ruše najbolj sprejemljiva.  
Članom Sveta KS pove, da je župana MOM seznanil s pripravami na zbor krajanov.  
 
ga. Marija Lončarič  
Pove, da so ljudje živeči v sp. Limbušu nervozni. Pove, da bo KS Pekre pridobila vrtec, saj so 
pritiskali, se tedensko sestajali ter sklicevali novinarje. 
 
g. Andrej ŠAUPERL  
Svetnike povpraša, koliko so preko svojih strank »pritiskali« na svetnike MOM. Pove, da je 
preko svoje stranke naredil vse kar je bilo mogoče. Ponovno pozove svetnike KS, da preko 
svojih strank apelirajo na člane Mestnega sveta MOM. 
 
ga. Anica ZAFRED 
Članom sveta pove, da je v odboru za lokalno samoupravo. Pove, da je bila na sestanku, kjer je 
bil prisoten g. Uroš Kosi, vodja Urada za komunalo, kateri še je zmeraj trdil, da bo izgradnja 
kanalizacijskega sistema v Zaselku ob železnici in Laznici v povezavi z občino Ruše.  



3 

 

 
 
ga. Bernarda JEVŠNIKAR 
Pove, da so sredstva za izgradnjo kanalizacijskega sistema v Zaselku ob železnici bila 
rezervirana samo v letu 2014.  
 
g. Vili OČKO  
Poda mnenje, da se za izgradnjo kanalizacije v sp. Limbušu na Mestni občini Maribor nobeden 
ne zanima, kar je bilo razvidno iz sestanka z predstavniki podjetij, ki bi sodelovali pri izgradnji. 
Pove, da je bivši predsednik KS v lanskem letu podal informacijo, da kanalizacija v sp. Limbušu 
bo, kar pomeni, da na MOM že nekaj časa namensko podajajo napačne informacije. Pove, da je 
kanal, ki bi naj potekal iz naselju Laznica od dveh ulic do viadukta, speljan samo čez cesto in 
fekalije do »viadukta« ne pridejo. V spodnjem Limbušu imajo vse hiše greznice s 
ponikovalnicami, ki ne delujejo več in nastal bo problem. 
Pove, da zbora krajanov ne potrebujemo.  
 
ga. Marija Lončarič  
Sprašuje, ali drži informacija, da se sam priklop na kanalizacijsko omrežje ne plača.  
 
g. Andrej ŠAUPERL  
Svetnike KS Limbuš pozove k oddaji predlogov za zbor krajanov. 
 
Svet Krajevne skupnosti Limbuš je razpravljal o predlogu in soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep št. 42: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglasno potrdi sklic Zbora krajanov Zaselka ob 

železnici in naselja Laznica, v torek 21.04.2015 ob 18.00 uri v prostorih OŠ Rada 
Robiča Limbuš. 

 
Sklep št. 43: Svet Krajevne skupnosti Limbuš zadolži predsednika Sveta KS Limbuš, g. 

Andreja Šauperla, da bo vodil Zbor krajanov.  
 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim predlaga dnevni red za zbor krajanov: 

1. Predstavitev trenutnega stanja izgradnje kanalizacijskega omrežja in ostale 
infrastrukture na območju Sp. Limbuša in Laznice; 

2. predstavitev stališč strokovnih služb Mestne občine Maribor; 
3. razprava. 

 
Svet Krajevne skupnosti Limbuš je razpravljal o predlogu in soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep št. 44: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglasno potrdi dnevni red.  
 
Člani Sveta KS 
Soglasno predlagajo, da se na zbor krajanov javno povabi župana MOM, g. Andreja Fištravca, 
direktorja MU, g. Bojana Babiča, vodjo Urada za komunalo, g. Uroša Kosija, g. Danila 
Šalamona, g. Branka Koprčino, svetnike Mestnega sveta MOM ter medije. 
 
 
Ad. 5 Pokopališče – informacija (po sklepu Sveta KS, št. 33) 
g. Andrej ŠAUPERL  
Članom sveta pove, da je pridobil informacijo pri projektantu g. Petrom Požavkom, glede 
postavitve strehe na žarnem zidu, vendar temelji niso dovolj močni, da bi zdržali težo snega. 
Konstrukcija bi zdržala, temelji pa niso bili projektirani na zimsko obtežitev takšne strehe, saj je 
projektantska obremenitev pozimi 90kg/m2, ker je za izvedene temelje preveč. 
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Ad. 6 Medgeneracijski dom – informacija (po sklepu Sveta KS, št. 35) 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim pove, da je bil sklican sestanek s predsednikom TD Limbuš, g. Dovnikom, glede 
aktivnosti Medgeneracijskega doma. Pove, da bi bilo smiselno ustanoviti delovno telo, v 
katerem bi sodeloval še kdo izmed članov sveta KS Limbuš.  
 
 
Ad. 7 Prispela pošta 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim predstavi prošnjo, ki je prispela na KS glede podaje soglasja za oddajo stanovanja na 
Lackovi c. 162. Pove, da je iz korespondence razvidno, da je to stanovanje namensko kupila 
Mestna občina za namen preselitve najemnikov iz hiše, ki je predvidena za izgradnjo 
Medgeneracijskega doma. Stanovanje bi se oddalo kot začasna bivalna enota materi z otrokom 
s posebnimi potrebami.  
 
Svet Krajevne skupnosti Limbuš je razpravljal o predlogu in soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep št. 45: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglaša z oddajo stanovanja za določen čas.  
 
 
Ad. 8 Razno 
g. Andrej ŠAUPERL  
Članom Sveta Krajevne skupnosti Limbuš pove, da smo naročili  servis za klimatsko napravo v 
mrliški vežici na pokopališču, saj klimatska naprava ni delovala. Pove, da bi bilo popravilo 
klimatske naprave predrago in zato predlaga, da se klimatska naprava na pokopališču odpiše.  
Pove, da bi bilo smiselno klimatsko napravo menjat oz. kupit bolj močnejšo zaradi potreb 
ogrevanja. Pove, da smo zbrali že dve ponudbi, na tretjo še čakamo, zato bomo nakup 
obravnavali na naslednji redni seji Sveta KS. 
 
Svet Krajevne skupnosti Limbuš je razpravljal o predlogu in soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep št. 46: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglaša z menjavo klimatske naprave v mrliški 

vežici na pokopališču Limbuš.  
 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim pove, da bi na pokopališču na novo uredili zasaditev in sicer nasad ob mrliški vežici, v 
betonskih koritih ter okrasni fontani. Pove, da bi strošek cvetja bil cca. 500 eur.  
 
Svet Krajevne skupnosti Limbuš je razpravljal o predlogu in soglasno sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep št. 47: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglaša z naročilom zasaditve na pokopališču 

Limbuš. 
 
ga. Marija Lončarič  
Člane Sveta KS seznani z aktivnostmi vezanimi na 61. krajevni praznik Krajevne skupnosti 
Limbuš in Krajevne skupnosti Pekre. Pove, da bo zaključna proslava ob krajevnem prazniku v 
petek 22.05.2015, s pričetkom ob 17.00 uri. Prav tako člane sveta seznani z aktivnostmi 
vezanimi na organizacijo čistilne akcije, ki bo 11.4.2015. 
 
g. Aleš KOTNIK  
Prisotnim v zvezi s čistilno akcijo pove, da so otroci OŠ Rada Robiča razdeljeni po skupinah in 
pokrivajo skoraj celoten Limbuš.  
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g. Andrej ŠAUPERL  
Pove, da še ni ustanovljena Komisija za priznanja, zato za člane predlaga go. Marijo Lončarič in 
g. Ernesta Robnika.  
Predlagana člana soglašata z članstvom v Komisiji za priznanja.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30 uri. 
 
 
       Zapisala:                                                                                      
Tajnica KS Limbuš:                                                                    Predsednik Sveta KS Limbuš: 
   Karolina MERC                                                                                 Andrej ŠAUPERL  


